

<<全国各类成人高考>>

图书基本信息

书名：<<全国各类成人高考>>

13位ISBN编号：9787040287738

10位ISBN编号：7040287730

出版时间：1970-1

出版时间：高等教育出版社

作者：梁志大 编

页数：360

字数：560000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

<<全国各类成人高考>>

内容概要

本丛书根据教育部颁布的《全国各类成人高等学校招生复习考试大纲(高中起点升本、专科)》编写而成。

本丛书自1986年问世以来,一直受到广大读者的欢迎,在全国各类成人高考考生的复习备考中发挥着重要作用。

20多年来,随着我国成人高等教育事业的发展和广大读者学习需求的变化,特别是全国各类成人高等学校招生复习考试大纲的多次修订,这套丛书也相应进行了多次修订和完善,丛书的整体质量不断提高,结构更加科学、合理,成为具有广泛适用性的成人高考考生复习备考的主干教材,在全国享有良好声誉。

《全国各类成人高考(高中起点升本、专科)复习指导丛书》具有如下特点: 1. 紧扣大纲、内容翔实、叙述准确、重点突出,注重基础知识复习和能力训练,题型与练习贴近考试实际,实用性、针对性强。

2. 题型设计以及叙述方式等各个方面,注重从知识立意向能力立意的转变;在注重学科基本能力训练的同时,注重考生综合运用知识的能力和应试水平的提高;适合成人学习特点的体系结构更加完善。

3. 注重吸收新知识、新成果,丛书的时代感更加鲜明。

<<全国各类成人高考>>

书籍目录

第一篇 基础知识复习 第一部分 语音 第一节 元音字母的读音 第二节 元音字母组合的读音
 第三节 辅音字母的读音 第四节 辅音字母组合的读音 第五节 语法词尾的读音 练习参考答案
 第二部分 语法 第一章 名词 第一节 名词的数 第二节 名词的所有格 练习参考答
 案 第二章 冠词 第一节 不定冠词 第二节 定冠词 第三节 零冠词 练习参考答
 案 第三章 代词 第一节 代词的分类 第二节 代词it的用法 第三节 不定代词 练
 习参考答案 第四章 数词 第一节 基数词和序数词 第二节 数的运用 练习参考答案
 第五章 形容词和副词 第一节 形容词 第二节 副词 练习参考答案 第六章
 介词 第一节 介词的用法 第二节 常用介词的辨异 练习参考答案 第七章 动
 词概述和情态动词 第一节 动词概述 第二节 情态动词 练习参考答案 第八章
 动词的一般时态 第一节 一般现在时 第二节 一般过去时 第三节 一般将来时
 第四节 过去将来时 练习参考答案 第九章 动词的进行时态 第一节 现在进行时
 第二节 过去进行时 练习参考答案 第十章 动词的完成时态 第一节 现在完成时
 第二节 过去完成时 练习参考答案 第十一章 被动语态和虚拟语气 第一节 被动语态
 第二节 虚拟语气 练习参考答案第二篇 专项训练与解题指导附录一 不规则动词
 附录二 日常交际用语附录三 2009年成人高等学校招生全国统一考试英语试题及参考答案

章节摘录

插图：I rushed into an ugly little shop to have the heels (鞋后跟) of my shoes repaired. " Please hurry. " I begged. The shoemaker looked at me over his glasses. " Now , lady , we won ' t be long. I want to do a good job. You see , I have a tradition (传统) to live up to. My father was a shoemaker. He always told me , ' Son , do the best job on every shoe that comes into the shop , and be proud of you fine work. ' " As he handed me the finished shoes , he said , " These will last a long time. ' ' I left the shop with a warm and grateful (感激的) feeling. This was the beginning of our friendship. Since then I went into his shop every few days just to talk with him. One day , I went in disappointed and angry because of a poor job some painters had done for me. " They had no pride in their work , " I said. " They didn ' t want to work. They just wanted to collect their money for doing nothing. What can be done about it ?

" " There ' s only one way. Every man or woman who hasn ' t a prideful tradition must start building one. No matter what sort of work a man does , if he gives it his best each day , he ' s starting a tradition for his children to live up to. And he is making lots of happiness for himself. " I went to Europe for a few months. When I returned. I learned that the old shoemaker suddenly had got sick two weeks ago , right there in his shop. He had died a few days later. I went home with a heavy heart. I would miss him. He had left me something-an important piece of wisdom (名言) I shall always remember : " If you have a prideful tradition , you must carry it on ; if you have not , then start building one now. " 1. The old shoemaker thought to do his best in his work each day was _____. A. to build a tradition for his children to be proud of B. to start a tradition for himself to live up to C. to make plenty of happiness for himself D. to make lots of happiness for others 2. According to the old shoemaker ' s opinion , if one didn ' t do a good job , he _____. A. just wanted to collect others ' money B. just wanted to do nothing C. wasn't proud of his work D. didn't have a prideful tradition 3. The Lady formed a friendship with the old shoemaker because _____. A. she had the heels of her shoes repaired by him B. he did a good job to the heels of her shoes C. she went into his shop every few days to talk with him D. he taught her an important piece of wisdom

<<全国各类成人高考>>

编辑推荐

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>